
ПРОТОКОЛ № 6 
засщання громадсько*! ради при виконком! 

Костянтин1всько1 м1сько1 ради 

29.01.2021р м. Костянтин1вка 
М1сце проведения: мала зала 

Час проведения: 13 00 

Загальна К1льк1сть членхв громадсько! ради при виконком! Костянтин1всько1 мхськоУ ради -
21 особа. 

Загальна к1льк1сть присутн1х член1в громадськоТ ради при виконком! Костянтин1всько1 
м1сько1 ради - 17 ос1б. 

Запрошен!: 
• М1ський голова - Азаров О.А. 
• Начальник управл1ння освхти - Барабаш О.В. 
• Начальник управления комунального господарства - Заварз1н Д.Г. 
• начальник м1ського фхнансового управл1ння - Кукл1С Т.Е. 
• т.в.о. начальник в1дд1лу полхцп № 2 Краматорського районного управлхння пол1цп 

ГУНП в ДонецькШ облает! - Матв1енко М.В. 
Присутн!: 

• Ус1 запрошен! особи 
• Трубчан!нова О.А. - головний спец1ал!ст в!дд1лу з орган!зац!йних питань ! роботи з 

депутатами. 
I . Про початок засщання громадсько*! ради при виконком! Костянтинмвсько*! м1сько'1* 
ради. 
СЛУХАЛИ: Голову громадсько'Г ради при виконавчому ком!тет! Костянтин!всько1 м!сько1 
ради - Мирошниченко Л!л!ю Валентин!вну, яка допов!ла, що за даними реестращ'Г на 
зас!данн! присутн! 17 з 21 член!в громадськоТ ради. Зас!дання е повноважним ! 
запропонувала проголосувати за початок роботи. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - О, 
Р11иення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Розпочати роботу зас1дання громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!сько1 ради. 
П. Про затвердження порядку денного засщання громадсько*!* ради при виконком! 
Костянтин!всько*!* м!сько*1 ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р!1пення прийнято 
П1. Про затвердження регламенту роботи громадсько*!* ради 
Допов!дачу до 10 хв. 
Ус! питания - усн!й форм! 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 



«Утримались» - 0. 
Пшення прийнято. 

ПРОЕКТ ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
1. Виступ м1ського голови щодо 
- налагодження взаемод1У з громадськ1стю 
- розвитку громадянського сусп1льства в територ1альн1Й громад! 
- перспектив розвитку територ!ально1 громади 
- врахування громадсько'Г думки п!д час формування та реал1зац!'Г м!ських програм, 
соц!ально важливих питань стосовно розвитку територ!ально'Г громади 
Азаров Олег Анатол!йович - м1ський голова 
2. Орган!зац!я дистанц!йного навчання в закладах осв1ти м!ста 
Барабаш Ольга В!ктор!вна - начальник управл!ння осв!ти 
3. Перспективи ! плани роботи !ндустр!ального парку «Технос!т!» 
Сергеев Олекс!й Олександрович - директор КП «Ел!т-Скло» 
4. Про Громадський бюджет (робота проведена в 2020 роц! та перспективи на 2021 р!к) 
Кукл!с Тетяна В!ктор!вна - начальник м!ського ф!нансового управл!ння 
5. Контроль розсл!дування ситуац!У з вирубки незаконним шляхом зелених насаджень по 
вул. Громова, 51 (район ТЦ «7 ветров») 
Матв1енко Микола В!кторович - в.о. начальник в!дд!лу пол!ц!У № 2 Краматорського 
районного управл!ння пол!ц1У ГУНП в Донецьк!й облает! 
6. Р!зне 
Мирошниченко Л.В. - голова громадськоУ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоУ м!ськоУ ради 
Реакц!я громадськост! на незаконн! д!У окремих жител!в, направлен! на: 
- ушкодження майна територ!альноУ громади (щойно встановлен! л!хтар! в скверах); 
- пошкодження новор!чно1 декорац!У та прикрас з м!ських новор!чних ялинок; 
- проблеми 3 суттевим накопиченням негабаритних та буд!вельних в!дход!в на 
контейнерних майданчиках; 
- на вир!шення питания щодо вирубки незаконним шляхом зелених насаджень по вул. 
Громова, 51. 

1нших пропозиц!й не над!йшло. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 

ВИР1ШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний зас!дання громадськоУ ради. 

ПОРЯДОК ДЕНПИЙ: 

1. Виступ м!ського голови щодо 
- налагодження взаемод!У з громадськ!стю 
- розвитку громадянського сусп!льства в територ!альн!й громад! 
- перспектив розвитку територ!альноУ громади 
- врахування громадськоУ думки п!д час формування та реал!зац!У м!ських програм, 
соц!ально важливих питань стосовно розвитку територ!альноУ громади 
2. Орган!зац!я дистанц!йного навчання в закладах осв!ти м!ста 
Барабаш Ольга В!ктор!вна - начальник управл!ння осв!ти 
3. Перспективи ! плани роботи !ндустр!ального парку «Технос!т!» 



4. Про Громадський бюджет (робота проведена в 2020 роц1 та перспективи на 2021 р1к) 
5. Контроль розсл1дування ситуацГГ з вирубки незаконним шляхом зелених насаджень по 
вул. Громова, 51 (район ТЦ «7 Ветров») 
6. Пзне 
Реакция громадськост! на незаконн! д!'! окремих жител!в, направлен! на: 
- ушкодження майна територ!ально1 громади (щойно встановлен! л!хтар! в скверах); 
- пошкодження новор!чно1 декоращУ та прикрас з м!ських новор!чних ялинок; 
- проблеми 3 суттевим накопиченням негабаритних та буд!вельних в!дход!в на 
контейнерних майданчиках; 
- на вир!шення питания щодо вирубки незаконним шляхом зелених насаджень по вул. 
Громова, 51. 
Розгляд питань порядку денного: 

1. Виступ 1У11ського голови 
ЗАСЛУХАЛИ: Голову м!ськоУ ради Азарова О.А. 
«МоУ прив!тання до громадськоУ ради. 
М!ська влада налаштована на налагодження взаемод!У з громадськ!стю, отримання в!д вас 
пгдтримки у р!зних питаниях. Я такий же мешканець м!ста Костянтин!вки. Ми будемо 
робити усе, щоб люди бачили, що у громад! в!дбуваються позитивн! зм!ни. Розвиток 
громади е лопчним ! посл!довним процесом запровадження позитивних зм!н у громад! за 
рахунок активно! участ! громадян у сусп!льних справах. У своУй робот! ми ретельно 
враховуемо громадську думку. Для цього, у зв'язку з карантинним режимом, ус! сес!У, 
зас!дання м!ськоУ ради проводяться з прямою трансляц!ею в онлайн режим!, щоб кожей 
громадянин м!г бачити, що в!дбуваеться на зас!даннях, як! р!шення приймаються. У 
процес! планування д!яльност! з розвитку громади необх!дно обговорити, узгодити ! 
сформулювати проблеми, обгрунтувати можлив! шляхи Ух розв'язань. Перспективи у 
розвитку нашоУ громади велик!. Ус! попередн! помилки влади треба виправляти ! ваша 
думка п!д час формування та реал!зац!У м1ських програм, соц!ально важливих питань 
стосовно розвитку територ!альноУ громади е важливою. В!дсутн!сть ч!тко прописаних 
процедур взаемод!У та розвитку, в!дсутн!сть д!алогу та комун!кац!У м!ж м!сцевими 
актив!стами з р!зних населених пункт!в м!ж собою та владою загалом створюе перешкоди 
для активного розвитку та подальшоУ злагодженоУ роботи задля забезпечення позитивних 
зм!н у громад!. 

За пер!од д!яльност! нового кер!вництва м!ста були вир!шен! к!лька важливих 
питань, а саме: порядок ! можлив!сть корегування субсид!У, питания по теплопостачанню 
м!ста, вив!з см!ття, створений !нвестиц!йний в!дд!л для залучення !нвестор!в до громади. 
Але треба враховувати ! те, що громада зб!льшилась у 6 раз!в.» 
Питания: 

Байрачна - Заговоричева М.1.: «Що буде з озеленениям м!ста, коли л!кв!дують 
п!дприемство «Зеленстрой»? 

Скоблякова 1.0.: «Чому перев!зникам встановлений граф!к перевезення п!льгових 
категор!й населения лише в 10.00 та 14.00. Це дуже незручно, адже в цей час у 
перев!зник!в в!дбуваеться перезм!нка ! автобус!в практично не мае на л!н!У» 

Маланчук Я.Б.: « На сьогодн!шн!й день стан тротуар!в дуже поганий, але е 
узгоджений проект про влаштування тротуар!в. Чи буде цей проект вт!лено у цьому роц!» 

Азаров О.А. : «Л!кв!дац!я п!дприемства «Зеленстрой» тривае з 2018 року. Ми 
плануемо на баз! колишнього п!дприемства створити нове комунальне п!дприемство, яке 
буде ч!тко сл!дкувати за озеленениям та благоустроем м!ста. 

Стосовно перев!зник!в, цей граф!к був узгоджений з перев!зниками пбпередньою 
владою, ч!ткоУ в!дпов!д! я вам зараз не зможу дати, але я в!зьму це питания на контроль. 



Питания ремонту тротуар1в сто'Гть на контрол!, думаю, що в цьому роц! вже 
розпочнеться реал1зац1я цього проекту. Проект по вул. Леваневського готовий до 
реал1заци.» 

Сремеев М.В.: «Одне з болючих питань у м1ст1 - погана комун1кац1я м1ж громад 
К1СТЮ та владою. Перспективи розвитку громади - це розробка проект1в, програм 1 
стратег1й, при написанн! яких потр1бно враховувати думку не т1льки прац1вник1в 
виконкому, депутат1в мГсько'Г ради, а 1 пропозиц1"Г експерт1в. громадськост!. актив1ст1в 
М1ста. Чи плануете ви залучати до роботи громадськ1сть?». 

Азаров О.А. : «Я згоден. Ми маемо працювати ч1тко та продуктивно. Орган 
м1сцевого самоврядування мае працювати вщкрито, ми маемо залучати вс1 категор!'! 
населения враховуючи Ух досв1д у робот!.» 

Ищенко В. «У м1ст1 е громадськ! орган1защй, як1 працюють в наирямку 
ф1нансування Ухн1х проект1в м1жнародними донорами. Але щоб взяти довщку про 
взаемод1ю м1сцевоУ влади та громадськоУ орган1зац1У, проходить дуже великий строк до 30 
ДН1В, чи е можлив1сть для скорочення строк1в отримання довщок для написания 
проектов?» 

Азаров О.А. «Питания взято на контроль, приймемо вс1 М1ри для оперативного 
вир1щения питаннь по м1р1 Ух надходження» 

Музикантова Г.А. : «Чи е статут громади? Коли вщновиться особистий прийом 
громадян? Б1ля ресторану «Свросгт!» розташован! альтанки, жител! громади можуть до 
них попасти т1льки за грош1. Альтанки розташован! на землях комунальноТ власност! 
громади, чому громадяни не можуть там в1дпочити безкоштовно?» 

Азаров О.А.: «Стосовно статуту - в1дпов1дно до законодавства УкраУни, це не е 
обов'язковим документом для громади. Якщо буде необх1дн1сть, ми винесемо це питания 
на розгляд. 

Особистий прийом громадян вГдновиться, коли буде знято карантин!, обмеження на 
сьогоднящн1й день ведеться он-лайн прийом. 

Стосовно «Сврос1Т1» - земля знаходиться в оренд!, орендна плата вноситься до 
бюджету м1ста, альтанки-це особисте майно ресторану, але ми звернемо увагу на це 
питания.» 

Берез1н В.: «С пропозицхя, в умовах карантину проводити засщання громадськоУ 
ради у великих залах(наприклад к1нотеатр1)» 

Мещканка М1ста; «Треба вирьщати дуже важлив! питания: заросла посадка, бродяч! 
собаки у цьому район! та см!ттезвалище б!ля щихтовоУ бази» 

Азаров О.А.: «Стосовно собак-робота ведеться, але це не першочергове питания, 
яке треба вир!шувати на сьогодн!. 

См!ттезвалища у м!ст! - розробляеться програма по вир!шенню ц!еУ проблеми.» 

Мирошниченко Л.В. голова громадськоУ ради: «С пропозиц!я, на наступне 
зас!дання п!дготовити у письмов!й форм! питания, як! турбують громаду, та пропозиц!У, 
щодо Ух вир!шення, для надання до розгляду м!сяцев!й рад!. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

2. Орган1зац1я дистанц1Йного навчання в закладах осв1ти М1ста 



ЗАСЛУХАЛИ: 
Барабаш Ольга В1ктор1вна - начальник управл1ння осв1ти 

«Шановн! члени громадсько'Г ради, присутн!, весною минулого року, та у сГчн! 2021 
року, у зв'язку 3 карантином (оранжевий кольор та локдаун) навчання проводилося у 
дистанц1йн1й форм!. Дистанц!йне навчання - це взаемод!я учн!в та вчител!в на дистанц!Т за 
допомогою р!зних засоб!в комун!кац!Г. 3 початком 2020-2021 навчального року школи 
вийшли на очне навчання, у зв'язку з новим спалахом пандемГГ, перешли на зм!шану 
форму навчання. 

На час локдауну (з 12.01 по 24. 01 2021) було заборонено в!дв!дувати осв!тн! 
заклади, навчання продовжилось за дистанц!йною формою навчання. 1з - за в!дсутност! 
засоб!в комун!кац!'Г 354 дитини нашоГ громади не мали можливост! вивчатися, для них 
було розроблена !нша форма навчання. 20 д!тей по м!сту знаходяться на домашньому 
навчанн!. Дистанщйне навчання - е зручною формою, тому ми плануемо використовувати 
дану форму ! в майбутньому нав!ть п!сля зняття карантинних обмежень» 
Питания: 

Тищенко В.: «Коли в!дкриють дитячий садок на Червоному?» 
Барабаш О.В. «Ремонт дитячого садочку розпочався у 2016р., але п!дрядник 

виявився не порядним, тому було зам!на п!дрядно1 ремонтноТ орган!зац!Т. Роботи на 90% 
вже проведен!, е додатков! витрати, треба внести ще деяк! зм!ни до проекту. Скор!ше 
усього, це буде кв!тень-травень 2021 року» 

Маланчук Я.Б. : «Болюче питания: школа № 1-басейн, коли в!дкриють?» 
Барабаш О.В. «Кап!тальний ремонт вже проведено, е сертиф!кат, залишилася 

реконструкц!я чаш! басейну, спод!ваюсь, шо басейн запрацюе з вересня 2021 року.» 

1нформац!ю взяти до в!дома 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

3. Перспективи 1 плани роботи 1ндустр1ального парку «Техност» 
Мирошниченко Л.В. «У зв'язку з в!дсутн!стю допов!дача, прошу перенести розгляд цього 
питания на сл!дуюче зас!дання громадсько'Г ради» 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

4. Про Громадський бюджет (робота проведена в 2020 рощ та перспективи на 2021 
р1к) 
ЗАСЛУХАЛИ: 
Кукл!с Т.В. - начальник м!ського ф!нансового управл!ння 
«П!дсумки Громадського бюджету 2020 роц! 

3 01 с!чня по 28 лютого 2020 року мешканц! м!ста подавали проекти громадського 
бюджету в!дпов!дно до Положения про Громадський бюджет м. Костянтин!вки. На 
реал!зац!ю Програми «Громадський бюджет» у 2020 роц! передбачено 800000,00 грн., 
використано на к!нець 2020 року 649142,02 грн. 

На розгляд Координац!йноГ ради в!д мешканц!в м!ста у 2020 роц! над!йшло 
26 проект!в: 14 малих та 12 великих (для пор!вняння у 2019 роц! - 16 проект!в). Мешканц! 
м!ста вже б!льш активно долучаються до участ! у Громадському бюджет!. 

Мал! проекти - загальна варт!сть яких становила до 100 тис. грн., велик! - в!д 100 до 
300000 тис. грн. 



Враховуючи висновки головних розпорядник1д бюджетних кошт1в, до голосування 
допущено 8 проектов, з яких 4 - великих: «Безпека дорожнього руху», «Подаруй Д1тям 
майданчик 1хньо"Г мр11 у власному двор!», «Оновлений футбольний стад10н», «Благоустрхй 
та реконструкц1я скверу за за адресою: м. Костянтин1вка, вул.. Незалежност!, 256 «а» та 4 
малих: «Улаштування тротуару та зливноУ «дощовоУ» канал1заци поряд з будинками 45 та 
47 по вул. Леваневського до зупинки «Серова», «Заряджена зручн1сть», «ЕК0ПР0СТ1Р» 
НАШЕ М1СТ0», «1нклюзивний оздоровчий скандклуб «Крок за кроком». 

Голосування тривало з 27 кв1тня по 10 травня 2020 року. За результатами 
голосування переможцями стали наступи! проекти: 

серед малих проект1в: 
«ЕК0ПР0СТ1Р» НАШЕ М1СТ0» який передбачае проведения благоустрою та 
облаштування занедбаноУ Д1лянки (територ1я по вул. Б. Хмельницького, Суворова, 
пр. Ломоносова, вул. Молод1жна) задля створення культурного простору 1з 
зеленою зоною щляхом придбання лавок, урн, дерев, кущ1в, насшня кв1т1в тощо. 
Варткть проекту - 99581,00, сума витрачених кошт1в: 99581,00 грн. 
«1нклюзивний оздоровчий скандклуб «Крок за кроком». Це ун1кальна можлив1сть 
для мешканц1в М1ста будь-якого в1ку та рГвня ф1зичноУ п1дготовленост1 пщвищити 
ф1зичну активн1сть та покращити стан здоров я завдяки заняттям 1з дихальноУ та 
суглобноУ г1мнастики в обладнаному прим1щенн1 та скандинавськоУ ходьби на 
Св1Ж0Му П 0 В 1 Т р 1 . 

Варт1сть проекту 97130,00, сума витрачених кошт1в: 95556 грн. 
серед великих проект1в: 
«Подаруй д1тям майданчик УхньоУ мр1У у власному двор!». Проект створив умови 
гармон1йного розвитку та комфортного 1 безпечного в1дпочинку д1тей рхзного В1ку 
щляхом облаштування нового сучасного огородженого спортивно-1грового 
майданчика (територ1я м1крорайону, утвореного перетином б. Космонавт1в та вул. 
Ц1олковського, поряд 13 прим1щенням Пенс1йного фонду). 
Варт1сть проекту - 293980,00 грн, сума витрачених кощт1в - 219993,39 грн. 

- «Оновлений футбольний стад1он». Благоустр1й футбольного стад10ну м1ж 
спортивним клубом «Чемп10н» 1 ЗЗСО № 6 шляхом встановлення огорож!, калитки, 
вор!т. 
Варт!сть проекту - 270180,00 грн, сума витрачених кошт!в - 234011,63 грн. 
У зв'язку 3 зам!нами в адм!н!стративно-територ!альному устроУ та приеднанням до 

Костянтин!вськоУ м!ськоУ ради 7 с!льських рад (Б!локузьмин!вськоУ, В!ролюб!вськоУ, 
1ваноп!льськоУ, Новодмитр!всько1, Марк1вськоУ, МиколаУвськоУ, ПредтечинськоУ), 
28.01.2021р. депутатами м!ськоУ ради були внесен! зм!ни до Положения про Громадський 
бюджет, що дало можлив!сть мешканцям приеднаних сел. теж брати участь в 
Громадському бюджет!. 

Положения про Громадський бюджет було доповнено категор!ею та напрямком 
«С!льське господарство». 

В 2021 роц! на реал!зац!ю проект!в Громадського бюджету також передбачено 
800,00 тис. грн. 

На сьогодн!шн!й день подано всього 5 проект!в в електронному вигляд! (дитячий 
майданчик, м!стечко для в!дпочинку у с-щ! Червоний, реконструкц!я ДНЗ (придбання 
в!кон, створення простору !нтелектуального розвитку молод!, розширення !нформац!йних 
послуг для мешканц!в. 

Спод!ваемося що мешканц! територ!ально1 громади б!льш активно долучатимуся 
до участ! у Громадському бюджет!». 

1нформац!ю взяти до в!дома 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 



«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

5, Контроль розслщування ситуацп з вирубки незаконним шляхом зелених 
насаджень по вул. Громова, 51 (район ТЦ «7 Ветров») 
ЗАСЛУХАЛИ: 
Начальника управления комунального господарства - Заварз1н Д.Г. 
«6 с1чня м1сто втратило 21 дерево на вул.Громова, 51 (район ТЦ «7 Ветров»), дозволи на 
вирубку дерев не надавались, особи, як! це зробили, поки що не встановлен!. Збитки 
громади на суму 200 тис. грн. Рхшенням Костянтин1всько1 м1сько1 Ради вщ 28.01.2021 
суборендарю земельно!' д!лянки заборонено будь-як! д!'! до зак!нчення крим!нального 
вировадження» 

Т.в.о. начальник в!дд!лу пол!ц!'1' № 2 Краматорського районного управл!ння пол!ц!'1 ГУНП 
в Донецьк!й облает! - Матв!енко М.В. 
«Тривають сл!дч! д!'!: ст. 246 Крим!нального Кодексу Укршни «Незаконна порубка або 
незаконне перевезення, збер!гання, збут л!су» 

1нформац!ю взяти до в!дома 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

Р1зне 
ЗАСЛУХАЛИ: Голову громадсько'! ради при виконком! Костянтин!всько'1' м!сько1' ради -
Мирощниченко Л!л!ю Валентин!вну «До громадсько"! ради у письмов!й форми поступив 
лист в!д мешканки м!ста Донченко Л. з! скаргою на те, що у п!д '1зд!, де вона мешкае, дуже 
гучно працюе л!фт. Нам треба перев!рити цю !нформац!ю. Пропоную утворити ком!с!ю з 
член!в громадсько'! ради: Мирошниченко Л.В., Маланчук Я.Б., Тюн!на В.В., Скоблякова 
1.0. для перев!рки !нформац!'! та надання в!дпов!д!». 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 17, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р!шення прийнято. 

Головуючий 

Секретар 

Мирошниченко Л.В. 
Пр!звище та !н!ц!али 

Тюн1на В.В. 
Пр!звище та !н!ц!али 


